
Vážené členky, Vážení členové akademické obce MFF UK, 

pokud budu zvolen do akademického senátu MFF UK na další funkční období, hodlám 
nadále usilovat o konsensuální, promyšlené a prodiskutované řešení všech otázek, o kterých 
má senát jednat podle platné legislativy, i otázek, o kterých se senát sám rozhodne 
iniciativně jednat při vědomí skutečnosti, že jiné podobné fórum akademická obec fakulty 
nemá. 

Jasným úkolem pro senát v následujícím funkčním období bude volba kandidáta na 
děkana a nastavení spolupráce s celým novým vedením fakulty. Podle mého názoru by 
nejpozději při této příležitosti mělo na fakultě dojít k formulování či upřesnění zásad 
fungování jednotlivých sekcí (finance, řízení, studijní plány a organizace studia) s uvážením 
dosavadních dobrých či ne úplně dobrých zkušeností a doladění jejich funkce. 

Jiným zřejmým úkolem senátu bude stálý zájem o všechny oblasti činnosti fakulty 
(studium, věda, provoz). Myslím si, že nepotřebujeme žádné revoluční změny, ale stálé 
ladění a zvyšování kvality. K tomuto účelu potřebujeme podle mého názoru silnější zpětnou 
vazbu od studentů, kolegů a mezi sebou navzájem. 

Již v úvodu jsem zmínil, že považuji akademický senát za instituci skýtající ojedinělou 
příležitost ke komunikaci mezi vedením fakulty, členy akademické obce, studenty, příslušníky 
různých sekcí. Budu-li zvolen, hodlám tuto komunikaci nadále podporovat a stimulovat. 
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